
 

 

Zápis č. 03/2021 

z jednání Rady JmKO ČUS, konané dne 3.12.2021 v 9:30h v Brně, Vídeňská 9 

 

Přítomni: Vojtěch Bártek, Petr Šíma, Zdeněk Kolesa, Jiří Moudrý, Stanislav Němec, Josef 

Vrba (online), Jiří Zorník 

Omluven: Štěpán Říha, František Stejskal, Jan Macharáček, Jozef Regec, Petr Vrážel 

 

Hosté: Jakub Koudelka – referent krajského Servisního centra sportu JmKO ČUS, Marta 

Gabrielová – zápis, Eva Antlová – akce Sportovec roku 

 

Jednání zahájil a řídil předseda JmKO ČUS p. Vojtěch Bártek dle následujícího programu: 

1. Úvod 

2. Informace předsedy JmKO ČUS o situaci kolem dopisu panu Holubovi 

3. Informace krajského referenta 

4. Memorandum s Jihomoravským krajem 

5. Anketa Sportovec roku v okresech 

6. Projednání činnosti krajského referenta se zástupci vedení ČUS 

7. Různé, diskuse 

 

1) Úvod 

Pan předseda Vojtěch Bártek – přivítal přítomné a konstatoval, že je rada usnášeníschopná.  

 

Pan Koudelka poprosil, zda bychom mohli přesunout bod 5 programu – Anketa sportovec roku 

v okresech na začátek jednání – pozval paní Evu Antlovou, která bude pomáhat s propagací 

akce, tak abychom ji nezdržovali. Všichni souhlasili. 

 

Přesunutý bod na začátek jednání 

Anketa Sportovec roku v okresech 

p. Bártek – navrhl, zda bychom kvůli velmi zhoršené epidemiologické situaci neměli nyní 

nechat proběhnout nominace, ale slavnostní vyhlašování ankety přesunout na jaro do 

venkovních prostor, tak jak se to osvědčilo letos ve Znojmě. 

p. Vrba – souhlasí, teď nechat proběhnout nominace, vyhlásit podle situace třeba na jaře 

p. Kolesa – souhlasí 

p. Moudrý – má zablokovaný termín v Besedním domě ve Vyškově na čtvrtek 24.2.2022 – 

pokud by to nebylo možné galavečer uskutečni, také souhlasí s přesunutím na jaro.  

 

Zjistit, kdy mají okresy uzávěrky nominací. Pak bychom to poslali na kraj. Dáme si termín, že 

všechny okresy vyhlásí do poloviny května a kraj to může udělat pak. Výsledky budeme mít už 

v únoru, takže nebude problém hned po okresech vyhlásit kraj. 

 

Paní Eva Antlová bude pomáhat s anketou Sportovec roku, s tiskovinami a také pomůže 

s propagací, okresy se na ni budou obracet. 

 

 

Pan předseda Bártek shrnul tento bod – okresy souhlasí s vyhlášením ve venkovních prostorech 



 

 

v jarních měsících. Budeme informovat krajský úřad, oddělení sportu a domluvíme se, kdy 

budou vyhlašovat krajského sportovce a do kdy předáme naše výsledky z okresů k hlasování 

Paní Antlová bude s propagací pomáhat okresům, pokud budou mít zájem. 

 

2) Informace předsedy JmKO ČUS o situaci kolem dopisu panu Holubovi 

 

Proběhla obsáhlá diskuse, která je zaznamenána v podrobném zápisu, který byl rozeslán všem 

členům Krajské rady.  

 

Usnesení: 

Předseda Vojtěch Bártek pošle odpověď panu Holubovi na mail, přivítáme ho na KR 

začátkem února. Od teď mu bude chodit pozvánka na každou KR, kde bude vítán. Krajská 

rada trvá na tom, aby pan Koudelka setrval na funkci krajského referenta a paní Gabrielová ho 

zastupovala v administrativních záležitostech a jezdila na školení a porady referentů. Dále 

trváme na tom, aby jednání s panem Holubem bylo s celou krajskou radou. 

 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

 

3) Informace krajského referenta 

Krajský referent Jakub Koudelka podal informaci o tom, že letos poprvé máme slíbené z kraje 

na tři roky 6 mil z memorand. Na kraji jsou se spoluprací s námi velmi spokojeni, děláme pro 

ně servisní činnost pro sportovní kluby v oblasti dotací, takže spolupráce je na vysoké úrovni. 

Také časopis Čusáček, který vydáváme ve spolupráci s krajem je kladně hodnocen. Jeho kvalita 

postupně stoupá, jednotlivá vydání se šíří mezi kluby ve sportovním prostředí a máme spoustu 

příznivých ohlasů. 

 

Dále zmínil, že zatím není neznámo, kolik ČUS dostane z NSA a neví se ani alokace, kde bylo 

letos 88mil. Navrhl, že byl vytvořil předběžný rozpočet dle příjmů letošního roku, který by 

mohl být projednán v předsednictvu a předložen Krajské radě na dalším zasedání. Jakmile bude 

známa alokace, pokusili bychom se odhadnout, kolik bychom mohli dostat a podle toho 

rozpočet zpřesnit. 

Pan předseda – souhlasí s tímto postupem. A vyjádřil přání, osobně se setkat při podpisu 

smlouvy s panem hejtmanem, abychom podělkovali a pozvali ho na naše akce. 

 

Dále informoval o tom, že naše ekonomka paní Bednářová, která dělá ekonomku odchází 15.2. 

2022 do předčasného důchodu. Tuto situaci řešíme, hledáme náhradu a budeme vás informovat. 

 

Pan místopředseda Šíma – připomenul, že bude Letní olympiáda dětí a mládeže, což znamená, 

že budeme opět muset pro kraj zajistit její vyúčtování. Pan Koudelka ujistil, že to nebude 

problém. 

 

4) Memorandu s Jihomoravským krajem 

Projednáno v rámci předešlého bodu. 

 

 



 

 

5) Anketa Sportovec roku v okresech 

Projednáno na začátku celého jednání KR. 

 

6) Projednání činnosti krajského referenta se zástupci vedení ČUS 

p. předseda Bártek se vyjádřil, že tento bod nebude možné projednat z důvodu nepřítomnosti 

pozvaných zástupců vedení ČUS. Pan Holub omluvil sebe i ostatní pozvané zástupce ČUS 

z důvodu své nemoci. 

 

7) Diskuse, různé 

Místopředseda Petr Šíma – informoval to tom, že Regionální sport požádal v červnu na kraji o 

dotaci na projekt Sport ve školách (SvŠ). Z kraje ale dostal informaci, že žádost s největší 

pravděpodobností nebudou moci podpořit, protože měl kraj velké neočekávané výdaje 

v souvislosti s epidemií a tornádem. Naštěstí v říjnu, přišlo oznámení z kraje, že dotace byla 

schválena ve výši 280.000,- Kč. Od 1.2. 2022 bychom tedy chtěli projekt v okresech (kromě 

okresu Brno-město) spustit. Každý okres by měl doporučit 6-7 škol. Pokud by někde byl zájem 

škol menší, byly by doplněny školy z ostatních okresů. 

 

Pan Jiří Zorník požaduje, aby se na krajské radě přednesla nějaká zpráva o činnosti 

Regionálního sportu. Pan Šíma dodal, že ve výboru Regionálního sportu projednáme a rozeslali 

bychom všem okresům podrobné informace k projektu Sport ve školách a spustili jej. Dodáme 

také seznam škol, zúčastněných v SVŠ, dle okresů. 

 

Pan Bártek dodal, že by chtěl, aby na každou krajskou radu byly předloženy zprávy ze všech 

spolků, kde je ČUS členem, tedy z Jihomoravské krajské unie ligových klubů, Městského 

sportovního klubu Brno, Brněnského centra sportovních nadějí a z Regionálního sportu. 

Zástupce ČUS ve výboru Městského sportovního klubu Brno (MSK) pan Šíma informoval o 

činnosti výboru za poslední rok, včetně požadavku Starezu na audit a na změnu Stanov. 

Pan Vrba dodal, že je povinnost, aby to před hlasováním v orgánu MSK, schválila krajská rada 

ČUSu 

Pan předseda Bártek – souhlasí, že je dobré předávat informace průběžně, ne až nastane nějaký 

problém. 

 

Pan předseda navrhl k odsouhlasení Krajskou radou 

Usnesení: 

Členství JmKO ČUS v Jihomoravské krajské unie ligových klubů, Městského sportovního 

klubu Brno, Brněnského centra sportovních nadějí a z Regionálního sportu. 

1) Před každým zasedáním výboru spolků Jihomoravské krajské unie ligových klubů, 

Městského sportovního klubu Brno, Brněnského centra sportovních nadějí a 

Regionálního sportu seznámí zástupci ČUS členy předsednictva JmKO ČUS s 

programem a bude pořízen písemný záznam o jeho projednání. Zástupci ČUSu budou 

zavázáni k hlasování dle usnesení předsednictva (alespoň per rollam), které se následně 

předloží krajské radě na vědomí na nejbližším zasedání krajské rady.  

2) Dále před každým zasedáním členské schůze spolků Jihomoravské krajské unie 

ligových klubů, Městského sportovního klubu Brno, Brněnského centra sportovních 



 

 

nadějí a z Regionálního sportu (jako nejvyššího orgánu) budou všechny body programu 

odsouhlaseny Krajskou radou (alespoň per rollam). Zástupci ČUSu budou zavázáni k 

hlasování na členské schůzi daného spolku dle usnesení Krajské rady (alespoň per 

rollam).  

 

K odsouhlasení stačí většina členů příslušného orgánu. 

Hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

 

P. Koudelka – se zmínil o slevě na pobyt na rekreačním středisku Jasenka, o které jsme kluby 

informovali. Sleva se týkala roku 2021, protože od poloviny dubna a celé léto sleva určitě 

nebude možná, areál je plně obsazen.  

 

P. Šíma – si posteskl, že NSA se chlubila, jak po letech udělali provoz a údržbu, ale na rok 2022 

to zase dají součástí výzvy Můj klub, takže provozovatelé sportovišť už roky trpí. Je to velká 

škoda, protože hazardují s důvěrou sportovního prostředí a sami – za dva roky ani koruna 

proinvestovaná. 

 

P. Kolesa – informoval, že v Okresním sdružení ČUS Znojmo proběhla volební valná hromada, 

průběh byl hladký a vedení OS zůstává stejné. 

 

P. Moudrý – také přidal informaci o tom, že v Okresním sdružení ČUS Vyškov proběhla volební 

valná hromada, vše také v klidu proběhlo a vedení OS také zůstává stejné, údaje už jsou zapsány 

ve spolkovém rejstříku. 

 

p. Koudelka – informoval o tom, že 14.12.2021 se v Praze uskuteční seminář krajských 

referentů, kde ho zastoupí paní Gabrielová, jak bylo již dříve dohodnuto s panem Holubem. 

 

 

Na závěr předseda Vojtěch Bártek poděkoval účastněným za kvalitní jednání a ukončil schůzi 

Krajské rady. 

 

 

 

 

Vojtěch Bártek – předseda 

 

V Brně dne 3.12.2021 

Zapsala: M. Gabrielová 


